Supplier Verification for Candles and Candleholders

蜡烛和烛台的供应商验证

As a supplier of candles or candleholders you must complete this form and return it to us to verify the products to be supplied meet the Australian requirements. These products will not be accepted by us or offered for sale on our websites until you have provided this verification.

蜡烛或烛台的供应商须填写此表,并将其交回. 以验证所提供的产品是否符合澳大利亚的要求。

在您提供该认证之前,我方不会接受这些产品,也不会销售这些产品。

It is illegal to supply candles with wicks containing more than 0.06% of lead (banned by Consumer Protection Notice No. 7 of 2002).

供应含铅量超过0.06%的蜡烛芯是非法的(2002年第7号消费者保护公告)。

It is illegal to supply candleholders that ignite and continue to flame for a period of 5 seconds or more after ignition when subjected to flame or heat emanating from the candle (banned by Consumer Protection Notice No. 21 of 2011).

如果供应的烛台在熄灭**后5秒或更**长时间内受到蜡烛的火焰或热量的影响而点燃并继续燃烧,则属于违法行为(2011年第21号消费者保护公告禁止)。

No candle or candleholder can be supplied until all of the requirements identified below have been met.

在满足以下所有要求之前,不能提供蜡烛或烛台。

Supplier 供应商:	Name 姓名:
	Business Registration Number企业注册号:
	Address 地址:
	Contact person 联系人:

Page 1 of 2

	Telephone 电话:				
	Email 邮箱:				
Product 产 品:	Description 产品描述:				
	Identifiers产品标识符:				
Authority 负责人:	Name 姓名:	Sign 签名:	Date 日期: / /		

Supplier Verification 供应商认证	Tick if Complies勾选符合 项
Candlewick – No lead in the candlewick. 烛芯-烛芯不含铅。	YES 是 🗌
Candleholder – The candleholder and any accessory attached to the candleholder will not ignite. 烛台 - 烛台和任何连接到烛台的配件都不可燃。	YES 是